
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 656
Sagerne om menneskehandel er ifølge forsker i menneskehandel, Laura Linde, typisk 
”tids- og ressourcekrævende”. Hvad mener ministeren om, der er er 23 mennesker, 
som ifølge DR beskæftiger sig med området, og kan ministeren garantere, at man ikke 
nedprioriterer sagerne, fordi man allerede har en vurdering af, at man kommer til at bruge 
for mere tid på sagerne og dermed synes formålet forspildt? Der henvises til: ”Hård kritik 
af dansk politi: Gør ikke nok for at bekæmpe menneskehandel”, dr.dk, den 12. december 
2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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